
Referat fra møte i Hvasser Menighetsråd  

Onsdag den 22. august 2018 i Hvasser Kirkestue 

Tilstede: Thomas Bell, Tulle Bøe, Marit Monsen, Arne Jens Heilo, Berit I. Johansen 

og sogneprest Jan Brastein. 

Fraværende Benedicte La Vega og Trine Øyen. 

 

Åpningsord av Jan Brastein. 

Sak 28/18: Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

Sak 29/18 Orientering om rengjøring av kirken/kirkestua. 

Vi fikk en redegjørelse på hva som lå under kirketjener. 

Sak 30/18 Offerlisten 27.05.18 

Under barnas sommerdag sto det «trosopplæring, men det ble forandret til 

Misjonsprosjektet.  

Dette måtte det gjøres et vedtak på og det ble vedtatt at offeret kunne flyttes til 

Misjonsprosjektet. 

Sak 31/18: Åpen Kirke 2018. 

Vi hadde åpen kirke onsdager f.o.m. 27.6 t.o.m 15.8 fra 1200-1800. 

Det var lite folk de i juni og siste onsdag i august. Totalt hadde vi 131 besøkende, 

som var ett meget bra tall. Men da vi har lite folk til å være vakt kan vi muligens 

kutte ned på antall onsdager. 

Sak 32/18. Kirkeverter for høsten. 

2. sept. Klokker Trine         Kirkeverter Trine, Thomas Bjørg A W (Tulle spør 

sistnevnte) 

23. sept. Klokker Berit        Kirkeverter Thomas, Gro og Rolf (Tulle får bekreftet at 

det passer for de to sistnevnte.) 

14.Okt.   Klokker Berit        Kirkeverter Marit og Tulle 

28.okt.    Klokker Berit       Kirkeverter Bente, Thomas og Kari ? (Hvem spør Kari) 



18. nov.  Klokker Trine?       Kirkeverter Trine, Wenche og Svein (Tulle spør 

sistnevnte) 

9.des.      Klokker Trine?      Kirkeverter Thomas, Bente og Tulle 

24 des.   Klokker Berit          Kirkeverter ????? 

26. des.   Klokker   ??            Kirkeverter Thomas og ????? 

 

Sak. 33/18 Valg 2019 

Hvem fortsetter – Hvem kan vi spørre. 

Det ser ut til at hele menighetsrådet  går av med spørsmålstegn ved Kari. 

Hvem kan vi spørre? Kan vi få med yngre krefter? 

Vi må være tidlig ute med å finne og spørre kandidater. 

Eventuelt: 

Sak 26/18: Kattas figurteater. Dette var en fantastisk forestilling, men dessverre få 

fremmøtte. 

Hva med teleslynge i kirken og kirkestua. Denne ser ut til å virke dårlig. 

Hvem skal stelle minnesmerke for de som falt under krigen? 

Vedtak om skiferplater foran Gøthesens graver. Betales av fondet. 

Vi vil få en orientering om Gøthesen fondet på et møte i høst. 

Sjekke prisen for bedrifts abbonement i Ice for mobiltelefon. Da kontant kort 

virker dårlig. 

 

 

 


